
 
 
        Ve Zloníně dne 7.9.2015 
 
 
Vážení členové Odvolací a kontrolní komise, 

obracím se na vás se žádostí o urychlené posouzení způsobu, jakým rozhodla Exekutiva ČSH 
dne 13. srpna 2015 o omezení startů hráčů. Tímto rozhodnutím se omezují starty hráčů na 
dvě utkání během jednoho hracího termínu, nebo 4 turnajová utkání.  
 

Rozhodnutí Exekutivy dle mého názoru závažným způsobem porušuje platný Soutěžní řád 
házené. 
 

Exekutiva ČSH může před začátkem soutěžního ročníku stanovit omezení pro počet 
soutěžních utkání… (čl.31 odst.2) 
Soutěžní ročník je vymezen mezi 1.7. a 30.6. následujícího roku (čl.9 odst.1) 
 

Změny v rozpisech, které se týkají systému a organizace soutěží, nebo které mohou mít 
podstatný vliv na průběh soutěží, nelze provádět v průběhu soutěžního ročníku (čl.8 
odst.3) 
 
V případě, že toto pozdě schválené rozhodnutí vstoupí v platnost, dojde k závažnému ovlivnění 
a narušení soutěží na všech úrovních. Kluby nebyly řádně informovány v době podání přihlášky 
do soutěže o tomto omezení. Proto k němu nemohly přihlédnout při plánování přestupů a 
hostování. Také dojde k omezení startů hráčů ve vyšší kategorii, dosud bez omezení. 
 

Včas nebyly informovány krajské svazy, proto toto omezení neuvedly v Rozpisech svých soutěží. 
Dodatečné doplnění dle mého názoru není možné. 
 

Kluby nebyly do dnešního dne oficiálně informovány vůbec , a to ani na svazových stránkách. 
Přitom v některých krajích se již soutěže rozeběhly a hrají se v rozporu s tímto rozhodnutím.  
 

Navíc je toto rozhodnutí nejasné, protože neřeší různé kombinace startů (turnaj/utkání), které 
by mohly nastat. Neuvěřitelná je i ta skutečnost, že toto rozhodnutí dosud nebylo do dnešního 
dne oznámeno. Přitom se jedná pro kluby o zásadní informaci, kdo smí k utkání nastoupit.  
 

Žádám proto o posouzení, zda Exekutiva ČSH pozdním schválením nepochybila a 
nenarušila tak regulérnost soutěžního ročníku.  Domnívám se, že jedině Odvolací a 
kontrolní komise může neprodleně požádat Exekutivu ČSH o odstranění nedostatku 
– tedy zrušení sporného rozhodnutí. 
 
 

S pozdravem 
 

Libor Skružný 
předseda SKSH 

 


